




香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300037755		25	01-08-2003	石家莊市錢海鱷服飾有限公司 中國 河北省石家莊市 正定 縣新城鋪村	偉駱顧問有限公司 香港灣仔 軒尼詩道 303 號 華創 大廈 13 樓 1302 室
300066951	KUMA	16	17-10-2003	HUNG WOO LUEN 25/F., AMIATA INDUSTRIAL BUILDING, 58-64 LEI MUK ROAD, KWAI CHUNG, N.T., HONG KONG.	HUNG WOO LUEN 25/F., AMIATA INDUSTRIAL BUILDING, 58-64 LEI MUK ROAD, KWAI CHUNG, N.T., HONG KONG.
300090846	GREENAGE	21	09-01-2004	BSM DEVELOPPEMENT 6, RUE SAINT DOMINIQUE, 75007 PARIS, FRANCE.	WENPING & CO. 17/F., TUNG WAI COMMERCIAL BLDG., 111 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.